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Z A P I S N I K 

sa      prvog  nastavka  IX  (devete)  redovne  sjednice  Skupštine  opštine  Herceg  Novi  održanog  dana 

08.05.2019.gdoine (srijeda) sa početkom u 09,10 časova . 

Nakon  izvršene  prozivke  Predsjednik  Skupštine  je  konstatovao  da  od  ukupno  34  odbornika  sjednici 

prisustvuje  24  odbornika,  te  da  su  obezbjeđeni  uslovi  za  punovažan  rad  i  odlučivanje.  

Odsutni su  slijedeći odbornici: Nenad Sekulić, Simonida Kordić, Mladen Ivanović, Tatjana Fanfani, Mario 

Kilibarda, Mladen Kadić, Nada Karadžić i Andrija Radman. 

II 

Odbor  za  Statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg Novi  da  predlog  Odluke  o 

utvrđivanju  lokacije za postavljanje odnosno  izgradnju    lokalnog objekta od opšteg  interesa – uređaja  i 

opreme  za  fiksnu  telefoniju  za  lokaciju  RSS  „I  Bokeše  brigade“    ,  Opština  Herceg  Novi  usklađen  sa 

Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 

Povodom predloga Odluke o utvrđivanju  lokacije za postavljanje odnosno  izgradnju   objekta od opšteg 

interesa uređaja i opreme za fiksnu telefoniju za lokaciju RSS „I Bokeške brigade“  Opština Herceg Novi  

odbornik  Zoran  Kovačević  je  postavio  pitanje:  Da  li  postoji    saglasnost  svih  vlasnika  zemljišta  za 

postavljanje  odnosno  izgradnju  ovog  objekta  kao  i  pitanje  da  li  na  ovaj  način  favorizujemo  jednog 

operatera na koji način se ugrožava javni interes. 

 Predsjednik Skupštine je isti stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština uz 18 glasova „za“ i 8 

glasova „uzdržani“ donijela 

            O d l u k u  

o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – uređaja i 

opreme za fiksnu telefoniju  za lokaciju RSS „I Bokeške brigade“  Opština Herceg Novi. 

                III  

Odbor  za  Statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  Predlog  Odluke  o 

utvrđivanju  lokacije  za  postavljanje  odnosno  izgradnju  lokalnog  objekta  od  opšteg  interesa  –  javne 

rasvjete na Njivičkom putu od Karaule do  graničnog prelaza Kobila, usklađen  sa  Zakonom  i  Statutom 

stavi u skupštinsku proceduru. 

Predsjednik Skupštine je  isti stavio na izjašnjavanje  i konstatovao da  je Skupština uz 18 glasova „za“  i 8 

glasova „uzdržan“ donijela  

            O d l u k u   

o utvrđivanju  lokacije  za postavljanje odnosno  izgradnju  lokalnog objekta od opšteg  interesa  –  javne 

rasvjete na Njivičkom putu od Karaule do graničenog prelaza Kobila. 
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IV 

Odbor  za  Statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  Predlog  Odluke  o 

utvrđivanju lokacije za rekonstrukciju lokalnog objekta od opšteg interesa rezervoara za vodu na Toploj, 

Opština Herceg Novi , usklađen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  

Predsjednik  Skupštine  je  isti  stavio  na  izjašnjavanje  i  konstatovao  da  je  Skupština  uz  26  glasova 

(jednoglasno) donijela  

O d l u k u 

  o utvrđivanju lokacije za rekonstrukciju lokalnog objekta od opšteg interesa rezervoara za vodu 

naToploj, Opština Herceg Novi . 

V 

Povodom Predloga Odluke o utvrđivanju lokacije odnosno izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa 

–  fekalne  kanalizacije  u  Zemunskoj  ulici  Opština  Herceg  Novi  odbornica Maja  Bakrač  je  zatražila  da 

predstavnik  predlagača  obrazloži  svaki predlog Odluke.  

Usledilo je proceduralno reagovanje u kojima su učestvovali odbornici Zoran Kovačević, Maja Bakrač i 

predsjednik Skupštine Miloš Bigović. 

Kratko uvodno obrazloženje povodom predloga Odluke o utvrđivanju  lokacije  za  izgradnju objekta od 

opšteg  interesa  –  fekalne  kanalizacije  u  Zemunskoj  ulici  dao  je  službenik  Sekretarijata  za  prostorno 

planiranje i izgradnju Božo Bećir. 

Odbornik  Dragan  Janković  je  postavio  pitanje  koje  se  odnosi  na  nedostatak  prateće  dokumentacije 

Predloga Odluke  zbog čega se jasno ne vidi ko će da finansira ovaj projekat i iz kojih sredstava. 

Predsjednik  Skupštine  je  Predlog Odluke  stavio  na  izjašnjavanje  i  konstatovao  da  je  Skupština  uz  18 

glasova „za“  i 8 „uzdržani“ donijela  

O d l u k u 

 o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – fekalne 

kanalizacije u Zemunskoj ulici , Opština Herceg Novi.  

VI 

Odbor  za  Statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  Predlog  Odluke  o 

utvrđivanju  lokacije za postavljanje odnosno  izgradnju  lokalnog objekta od opšteg  interesa   – fekalne  i 

atmosferske  kanalizacije u ul.  Sima Matavulja, Opština Herceg Novi usklađen  sa  Zakonom  i  Statutom 

stavi u  skupštinsku proceduru.  

Predsjednik Skupštine je isti  stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština uz 18 glasova „za“  i 4 

„uzdržani“ donijela  
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            O d l u k u   

o utvrđivanju lokacije za postavljanje odnosno izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – fekalne i 

atmosferske kanalizacije u ul. Sima Matavulja , Opština Herceg Novi. 

VII 

Odbor  za  statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  Predlog  Odluke  o 

utvrđivanju  lokacije  za  rekonstrukciju  lokalnog  objekta  od  opšteg  interesa  –  vodovodne  mreže  sa 

pratećom infrastrukturom  u gornjem dijelu naselja Meljine Opština Herceg Novi , usaglašen sa Zakonom 

i Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  

Predsjednik Skupštine je isti  stavio na izjašnjavanje i konstatovao  da je Skupština uz 18 glasova „za“   1 

„protiv“  i  7 „uzdržani“ donijela  

            O d l u k u  

utvrđivanju  lokacije  za  rekonstrukciju  lokalnog  objekta  od  opšteg  interesa  –  vodovodne  mreže  sa 

pratećom infrastrukturom  u gornjem dijelu naselja Meljine Opština Herceg Novi. 

               VIII 

Odbor  za  Statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  Predlog  Odluke  o 

utvrđivanju  lokacije  za  postavljanje  odnosno  izgradnju  lokalnog  objekta  od  opšteg  interesa  ‐    10  kV 

kablovskog voda od TC 35/10kV  Klinci  do STS  10/0,4 kV Zabrđe,  Opština Herceg Novi.    

Odbornik Slobodan   Radović    je  istakao da će Klub odbornika DPS‐a   glasati za ovaj Predlog Odluke    iz 

razloga    što  se na ovaj način  rješava  pitanje    snabdjevanja  električnom  energijom  poluosrtva  Luštica 

isako su ove Odluke diskutabilne te da imovinsko pravna pitanja nisu definisana. 

Predsjednik SKupštine je konstatovo da je u 9,40 minuta  na sjednicu  pristupio odbornik Mladen Kadić.    

Predsjednik Skupštine   je  predlog  Odluke  stavio  na  izjašnjavanje  i  konstatovao  da    je  Skupština  

jednoglasno uz 25 glasova „za“ donijela  

            O d l u k u  

o  utvrđivanju  lokacije  za  postavljanje odosno  izgradnju  lokalnog  objekta  od  opšteg  interesa  ‐    10  kV 

kablovskog voda od TC 35/10kV  Klinci  do STS  10/0,4 kV Zabrđe,  Opština Herceg Novi   

 

                                                        IX 

Odbor  za  Statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  Predlog  Odluke  o 

utvrđivanje  lokacije  za  postavljanje  odnosno  izgradnju  lokalnog  objekta  od  opšteg  interesa    10KV 

kablovskog voda od STS 10/0,4 kV Zabrđe od STS 10/0,4 kV Petrovići , Opština Herceg Novi.    
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Predsjednik Skupštine je konstatovao  da je Skupština jednoglasno uz 26 glasova „za“  donijela  

O d l u k u 

o  utvrđivanju  lokacije  za  postavljanje  odnosno  izgradnju  lokalnog  objekta  od  opšteg  interesa    10KV 

kablovskog voda od STS 10/0,4 kV Zabrđe od STS 10/0,4 kV Petrovići , Opština Herceg Novi.    

X 

Odbor  za  Statut  i propise  jednoglasnoo  predlaže  Skupštini  opštine Herceg Novi  da  Predlog Odluke  o 

utvrđivanje  lokacije  za  postavljanje  odnosno  izgradnju  lokalnog objekta  od  opšteg  interesa  pristupne 

saobraćajnice od priobalnog puta   od magistrale uz hotelski kompleks Žager u Bijeloj, Opština Herceg 

Novi, usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 

Predsjednik  Skupštine  je  konstatovao    da  je  Skupština  jednoglasno  uz    18  glasova  „za“    i  9  glasova 

„uzdržan“ donijela  

            O d l u k u  

o utvrđivanju  lokacije za postavljanje  odnosno  izgradnju  lokalnog objekta od opšteg interesa pristupne 

saobraćajnice od priobalnog puta   do magistrale uz hotelski kompleks Žager u Bijeloj  , Opština Herceg 

Novi, usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 

                XI  

Odbor  za  Statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  Predlog  Odluke  o 

utvrđivanje  lokacije  za  postavljanje  odnosno    izgradnju  lokalnog  objekta  od  opšteg  interesa 

kanalizacione  infrastrukture    za  dio  Kumbora  lokalitet  Amaro,  Opština  Herceg  Novi,  usaglašen  sa 

Zakonom i statutom stavi u skupštinsku proceduru.  

Predsjednik Skupštine je konstatovao  da je Skupština jednoglasno uz  27 glasova „za“ donijela  

            O d l u k u  

o  utvrđivanju  lokacije  za  postavljanje  odnosno    izgradnju  lokalnog  objekta  od  opšteg  interesa 

kanalizacione infrastrukture  za dio Kumbora lokalitet Amaro, Opština Herceg Novi. 

XII 

Odbor  za  statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  Predlog  Odluke  o 

utvrđivanje  lokacije  za  postavljanje  odnosno    izgradnju  lokalnog  objekta  od  opšteg  interesa  – 

kanalizacione  infrastrukture  za  dio  Kumbora  –  lokalitet  od  Olimpije  do  primarnog  kanalizacionog  

kolektora, Opština Herceg Novi, usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  

Predsjednik SKupštine je konstatovao  da je Skupština jednoglasno uz  23 glasova „za“ donijela  
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O d l u k u 

o  utvrđivanju  lokacije  za  postavljanje  odnosno    izgradnju  lokalnog  objekta  od  opšteg  interesa  – 

kanalizacione  infrastrukture  za  dio  Kumbora  –  lokalitet  od  Olimpije  do  primarnog  kanalizacionog  

kolektora, Opština Herceg Novi.    

Predsjednik  Skupštine  je  obavijestio  odbornike  da  se  shodno    dogovoru  postignutom  na  sjednici 

Kolegijuma preskaču  tačke  XIII  i  XIV usvojenog dnevnog reda . Predlog Odluke o donošenju Programa  

privremenih objekata   na  teritoriji Opštine Herceg Novi  za period od 2019   do 2023 godine  i Predlog 

Odluke  o  naknadi    za  opremanje  građevinskog  zemljišta  iz  razloga  nedobijanja  saglasnosti  od  strane 

resornog Ministarstva, uslijedilo je reagovanje  odbornika  Mladena Kadića . Predsjednik opštine  je iznio  

razloge i pojašnjenja zbog kojih ove odluke još uvijek nemaju saglasnost Ministarstva. 

                 XV 

Odbor za statut  i propise uz 3 glasa „za“  i 1 glas „uzdržan“ predlaže Skupštini opštine Herceg Novi   da 

Predlog Odluke o izmjeni Odluke o boravišnoj taksi usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku 

proceduru.  

Odbor za Budžet i finansije Skupštine opštine Herceg Novi uz 3 glasa „za“ i  2 glasa „uzdržan“  predlaže 

Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o  izmjeni Odluke o boravišnoj taksi stavi u skupštinsku 

proceduru.  

Odbornik Dragan Janković  je postavio pitanje   u čemu se sastoji povećanje kvaliteta života  i boravka u 

Herceg Novom  koji su uzrokovali predlog za povećanje cijene boravišne takse. 

Odbornik  Zoran  Kovačević  je  postavio  pitanje    načina  trošenja  i  ulaganja  u  turističke  infrastrukture 

sredstava koji se prihoduju po osnovu boravišne takse i predložio  slijedeće amandmane : 

‐ član 2 mijenja   se  i glasi: „Boravišna taksa za mjesece  jun,  jul  i avgust utvrđuje se u  iznosu od 

0,80 eura a ostali mjeseci u godini 0,60 eura“.. 

‐ član 3. mijenja se i  glasi : 

 “Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objavljivanja u„Službenom listu CG“‐opštinski propisi 

a primjenjivaće se od 01.10.2020.godine.“ 

Na ovaj način afirmisala bi se pred i podsezona. 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da je sjednici u 10,10 časova pristupio odbornik   Andrija 

Radman. 

Odbornica  Nevena Keković  je istakla da  podržava Predlog amandamana  odbornika Zorana Kovačevića i 

konstatovala da je zakasnio materijal  koji se odnosi na pripremu turističke sezone.  

Odbornik  Slobodan Radović  je uputio zahtjev da se ne pristupa podizanju cijene boravišne takse već da 

ona ostane na dosadašnjem nivou. 
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Učešće u raspravi uzeli su odbornici Boris Seferović  i Petar Porobić  i  iznijeli stav da će podržati Predlog 

Odluke o izmjeni Odluke o boravišnoj taksi.  

Predstavnik  predlagača    Ljiljana  Lučić  iz    Sekretarijata  za  finansije  i  lokalne  javne  prihode  je  u  ime 

predlagača iznijela stav da nijesu saglasni sa dostavljenim predlogom amandmana.  

Predsjednik  Skupštine  je  stavio na  izjašnjavanje Predloge  amandmana odbornika  Zorana Kovačevića  i 

konstatovao da  je Skupština opštine Herceg Novi   uz 12 glasova „za“   5 „protiv“    i   11 „uzdržan“ nije 

usvojila predloge amandmana.  

Predsjednik  Skupštine  je    stavio na  izjašnjavanje predlog Odluke  i  konstatovao da  je  Skupština uz 18 

glasova „za“ i 10 glasova „protiv“ donijela Odluku o izmjeni Odluke o boravišnoj taksi.  

Na predlog odbornika Mirka Džuovića predsjednik Skupštine je u 10,30 odredio pauzu. 

Skupština je nastavila sa radom u 11,00 časova.  

XVI 

Odbor  za  Statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  Predlog  Odluke  o 

izmjenama  Odluke  o  regulisanju  drumskog  saobraćaja  usaglašen  sa  Zakonom  i  Statutom  stavi  u 

skupštinsku proceduru.  

Odbor  za  komunalno  stambenu  djelatnost  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da 

Predlog Odluke o izmjenama Odluke o regulisanju drumskog saobraćaja stavi u skupštinsku proceduru.  

Uvodno  izlaganje po predlogu Odluke o  izmjenama Odluke o  regulisanju drumskog  saobraćaja dao  je 

Aleksandar Kovačević, sekretar Sekretarijata za komunalnu djelatnost  ekologiju i energetsku efikasnost. 

Odbornik Dragan Janković je iznio mišljenje da će ovakvim predlogom rješenja regulisanjem saobraćaja u 

ulici I Bokeške brigade ka magistrali izazvati brojne zastoje, čepove i probleme u saobraćaju pogotovo u 

ljetnim mjesecima.  

Odbornik   Zoran Kovačević  je postavio pitanje koje  se odnosi na  zabranu prelaska preko   mosta u ul. 

Svetozara Živojinovića a koje se odnosi na ograničenje nosivosti mosta.  

Odbornik Andrija Radman  je uputio zahtjev da   Opština strateški  riješi pitanje  regulisanje saobraćaja  i 

javnih parkirališta te da  se uradi ozbiljna analiza i studija, te donese  kvalitetna odluka. Istakao je da ne 

vidi razlog da se ovako pojedinačno parcijalno rješava pitanje regulisanja saobraćaja. 

Odbornica  Nevena Keković se osvrnula na pitanje regulisanja saobraćaja kroz naselje Kumbor, uzimajuči 

učešće u raspravi potpredsjednik Opštine Miloš Konjević  je  istakao da  je Opština u proteklom periodu 

obezbjedila normalno odvijanje saobraćaja, smanjenjem broja parking mjnesta.  

Uzimajući  učešće u  drugom  krugu  odbornik Dragan  Janković  je  istakao  da  nije  bilo  neophodno  vršiti 

ovakve eksperimente  i omogućavati dvosmjerni saobraćaj prilikom uključivanja na magistralu  jer će to 

izazvati brojne probleme i zastoje u ul. I Bokeške brigade.  
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Odbornik  Zoran  Kovačević  je  uputio  apel    da  se  prilikom  određivanja  parkirališta  uzme  u  obzir 

bezbjednost saobraćaja kao i bezbjednost pješaka pogotovo djece školskog uzrasta.  

Odbornik Andrija Radman je ukazao da ovakav pristup nije  dobar. Trendovi su da turisti kraće ostaju u 

turističkoj  destinaciji    te  da  je  prisutan  veći  broj  vozila  te  da  se  ovom  problemu mora    pristupiti  na 

kvalitetniji način .  

Sekretar  Sekretarijata  Aleksandar  Kovačević  je  istakao  da  ovim  predlogom  rješenja  regulisanja  saob 

raćaja nema  zabrana prolaza kroz naselje Kumbor  te da  se pristupa ozbiljnoj  izradi  studije  regulisanja 

saobraćaja koja  će uskoro biti  izrađena  i koja  će poboljšati kvalitet drumskog  saobraćaja kroz opštinu 

Herceg Novi.  

Predsjednik   Skupštine  je   stavio na  izjašnjavanje Predlog Odluke  I  i konstatovao da  je Skupština uz   17 

glasova  „za“  i    10  glasova  „protiv“    donijela  Odluku  o  izmjenama  Odluke  o  regulisanju  drumskog 

saobraćaja. 

XVII 

Odbor  za  statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  predlog  Odluke  o 

podsticajima  i  investiranju u  razvoj poljoprivrede usklađen sa Zakonom  i Statutom stavi u skupštinsku 

proceduru.  

Predsjednik  Skupštine  je  isti  stavio na  izjašnjavanje  i  konstatovao da  je  Skupština  jednoglasno uz   24 

glasa „za“ donijela Odluku o podsticajima  i investiranju u razvoj poljoprivrede.  

XVIII 

Odbor  za  statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  predlog  Odluke  o 

davanju  saglsnosti  na  cijene  javnog  prevoza  putnika  u  gradskim  i  prigradskim  naseljima  vršioca 

komunalne usluge javnog prevoza putnika DOO „Blu lline“ Herceg Novi, usklađen sa Zakonom i Statutom 

stavi u skupštinsku proceduru.  

Odbor  za  komunalno  stambenu  djelatnost  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da 

Predlog  Odluke  o  davanju  saglasnosti  na  cijene  javnog  prevoza  putnika  u  gradskim  i  prigradskim 

naseljima vršioca komunalne usluge  javnog prevoza putnika DOO „Blu  line“   Herceg Novi, usklađen sa 

Zakonom I Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbornik  Boris  Seferović  je  iznio  uzdržan  stav  povodom  dostavljenog  predloga  cijene  usluga  javnog 

prevoza putnika i izrazio neslaganje jer iste nisu realne i objektivne.  

Odbornik Slobodan Radović je izrazio protivljenje ovakvim ponudama cijena i ukazao na potrebu izrade 

ozbiljne  analize  koja  nedostaje  ovom  predlogu  Odluke  kako  bi  se  jasno  utvrdilo  da  li  građani  ovim 

predlogom cijena  dobijaju ili gube.  
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Odbornik Andrija Radman je istakao da je „Blu line“ odgovoran i pouzdan partner lokalne uprave ali da je 

bilo potrebno  izraziti ozbiljnu analizu  i unijeti ulazne podatke kako bismo donijeli kvalitetnu odluku na 

osnovu čega bi se definisala cijena usluga javnog prevoza putnika.  

Na ovaj način i ovim pristupom mi destimulišemo javni prevoz i javni interes u ovoj oblasti.  

Odbornik Mladen Kadić  je pohvalio rad DOO „Blu line“   istakao njegov kvalitet  i činjenicu da smo grad 

koji  ima  jedan od najbolje uređenih pitanja  javnog prevoza putnika. Takođe upućuje primjedbu da ne 

postoji  jasna analiza i studija koja bi govorila o opravdanosti cijena javnog prevoza putnika.   

Odbornica Tamara Vujović  je pohvalila  rad  „Blu  line“    istakavši da  je on partner   koji dobro odrađuje 

povjereni  posao  te  da  je  primjer  jedne  dobre  privatizacije.  Ukazala  je  na  potrebu  zaštite  socijalno 

ugroženih građana koji koriste  javni prevoz  i pronalasku načina za određene subvencije a pogotovo za 

đake i penzionere.  

Predsjednik  Skupštine  stavio  je  na  izjašnjavanje  Predlog  Odluke    i  konstatovao  da  Skupština  uz  10 

glasova  „protiv“  i  16  glasova  „uzdržan“ nije usvojila  Predlog Odluke   o davanju  saglasnosti na  cijene 

javnog prevoza putnika u  gradskim  i prigradskim naseljima  vršioca  komunalne usluge  javnog prevoza 

putnika DOO „Blu line“  Herceg Novi. 

XIX 

Odbor    za    Statut  i propise  jednoglasno predlaže  Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o 

davanju  saglasnosti  na  zaključenje  vansudskog  poravnanja  između  Opštine  Herceg  Novi  i  Prlainović 

Marka,  Prlainović  Boška  i  Prlainović  Nebojše  usklađen  sa  Zakonom  i  Statutom  stavi  u  skupštinsku 

proceduru.  

Uvodno  izlaganje  po  predlogu  Odluke  u  davanju  saglasnosti  na  zaključenje    vansudskog  poravnanja 

između Opštine Herceg Novi    i Prlainović Marka, Prlainović Boška  i Prlainović Nebojše dala  je direktor 

Direkcije za imovinu i zastupanje  Jelena Poledica . 

Predsjednik  Skupštine  je  stavio  na  izjašnjavanje  Predlog  Odluke  i  konstatovao  da  je  Skupština 

jednoglasno uz 24 glasa  “za” donijela  

O d l u k u 

 o davanju  saglasnosti na  zaključenje vansudskog poravnanja  između Opštine Herceg Novi  i Prlainović 

Marka, Prlainović Boška i Prlainović Nebojše.  

XX 

Odbor    za    Statut  i propise  jednoglasno predlaže  Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o 

davanju  saglasnosti    na  zaključenje  sudskog  poravnanja    pred Osnovnim  sudom  u  Herceg  Novom  u 

predmetu P.br.1038/16‐3 usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  
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Uvodno izlaganje po predlogu Odluke u davanju saglasnosti na zaključenje  vansudskog poravnanja  pred 

Osnovnim  sudom u Herceg Novom u predmetu P.br.1038/16‐3.dala  je direktor Direkcije  za  imovinu  i 

zastupanje Jelena Poledica. 

Predsjednik Skupštine  je  isti   stavio na  izjašnjavanje    i konstatovao da  je Skupština    jednoglasno uz 24 

glasa „za“ donijela  

O d l u k u 

o davanju  saglasnosti   na  zaključenje  sudskog poravnanja   pred Osnovnim  sudom u Herecg Novom u 

predmetu P.br.1038/16‐3. 

XXI 

Odbor    za    Statut  i propise  jednoglasno predlaže  Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o 

pravima  i uslugama  iz  socijalne  i dječije  zaštite usaglašen  sa  Zakonom  i  Statutom  stavi u  skupštinsku 

proceduru.  

Uvodno izlaganje po predlogu Odluke o pravima  i uslugama   socijalne i dječije zaštite, dala je sekretarka 

Sekretarijata za lokalnu samoupravu Vesna Samardžić koja je dala  amandman kojim se  u članu 8 stav 2  

poslije riječi : „može“ dodaju  riječi „predsjednik Opštine“. 

Odbornica Tamara Vujović  je pohvalila donošenje ovakve Odluke na koji način se sva prava  i usluge  iz 

oblasti  socijalno  dječije  zaštite  nalaze  na  jednom mjestu  te  da  je  ova  zaštita  dobila  svoju  stavku  u 

Budžetu i predložila da se u slijedećem godišnjem Programu rada Skupštine, uvrsti  tačka dnevnog reda 

Informacija o ostvarivanju socijalne politike sa predlogom zaključaka. 

Predsjednik  Skupštine  je  stavio  predlog  Odluke  na  izjašnjavanje  i  konstatovao    da  je  Skupština 

jednoglasno uz 22 glasa „za“ donijela Odluku o pravima i uslugama  socijalne i dječije zaštite.  

XXII 

Odbor    za    Statut  i propise  jednoglasno predlaže  Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o 

usvajanju  strategije  razvoja  sporta  u Opštini  Herceg Novi    za  period  2019.‐2021  godina  usklađen  sa 

Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru.   

Uvodno  izlaganje  po  predlogu Odluke  o  usvajanju  strategije  razvoja  sporta  u Opštini Herceg Novi  za 

2019.‐2021 godinu dao je sekretar Sekretarijata za društvene djelatnosti i sport Darko Klasić . 

Uzimajući učešće u raspravi odbornik Zoran Kovačević je zatražio da se ovaj materijal vrati na doradu da 

se izmjeni ili uredi i u pogledu forme prilagodi.  

Odbornik Dragan Janković  je istakao da se  strategija odnosi na period do 2021. godine  te da se radi o 

relativno  kratkom  periodu  od  dvije  godine  i  primjetio  da  akcioni  plan  nije  predvidio  ulaganja  u 

infrastrukturu sporta  te da nije definisao sa kojim resursima Opština raspolaže i da nije definisao pitanje 
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finansiranje u sportu, pitanja obezbjeđivanja  finansijskih sredstava radi realizacije   planova  i programa 

utvrđenih Strategijom. 

Odbornica Tamara Vujović je istakla da ova strategija nije naučni rad  te da ne  zahtjeva  strogu formu a 

da su korišćene definicije opšte prihvaćene. 

Odbornik  Slobodan  Radović  je  predložio  ispred  kluba  odbornika DPS‐a  da  se  ovaj  dokument  povuče 

uvaže oprimjedbe i sugestije i isti dopuni, kako bi se našao na dnevnom redu Skupštine opštine Herceg 

Novi.  

Predsjednik  Skupštine  je Predlog Odluke  stavio na  izjašnjavanje    i  konstatovao da  je  Skupština uz 17 

glasova  „za“ i 7 „protiv“ donijela  

O d l u k u 

o usvajanju strategije razvoja sporta u Opštini Herceg Novi za period 2019.‐2021.godina.  

XXIII 

Odbor za  statut i propise uz 3 glasa “za” i 1 glas “uzdržan”  predlaže Skupštini opštine Herceg Novi, da 

predlog Odluke o davanju saglasnosti na ugovor o regulisanju međusobnih odnosa između PVK “Jadran”  

i Opštine Herceg Novi broj:01‐1‐031‐79/2019 od 21.01.2019. godine usklađen sa Zakonom  i Statutom, 

stavi u skupštinsku proceduru. 

Uvodno  izlaganje  po  predlogu  Odluke  o    davanju  saglasnosti  na  ugovor  o  regulisanju međusobnih 

odnosa između PVK “Jadran”  i Opštine Herceg Novi BR:01‐1‐031‐79/2019 OD 21.01.2019.godine dao je   

sekretar Sekretarijata za   društvene djelatnosti  i sport Darko Klasić. 

Odbornik  Dragan  Janković    je  istakao  da  dajemo  saglasnost  na  već  potpisani  Ugovor  i  da  ne  vidi 

opravdanost  za  ovakvo  postupanje  kada  je  Skupština  bila  u mogućnosti  da    zasjeda,  osvrnuo  se  na 

hronologiju  odnosa  između Opštine Herceg Novi  i  PVK  “Jadran”    i  istakao  da  je  PVK  “Jadran”  brend 

Opštine sa dugom tradicijom.  

Odbornik Živko Krunić je postavio pitanje na koji način se došlo do ovih procenata i usvrdio da je Opština 

dugogodišnji glavni  finansijer  Jadrana na osnovu  čega  je bilo očekivati   njeno učešće u vlasništvu PVK 

“Jadrana” bude znatno veće. 

Odbornik  Mladen  Kadić  je  istakao  da    se  radi  o  dobro  organizovanom  i  međunarodno  priznatom  

vaterpolo klubu te postavio  pitanje na koji će način prava i obaveze Opštine biti definisana u visini svoga 

vlasničkoga udjela te kada je u pitanju profesionalni sport ulazimo u problematične sfere koje nam nijesu 

dosta jasno precizirane a Opština za njih nema kapaciteta za njihovo definisanje i učešće u njima.  

 Odbornik Savo Marić je istakao da se sada jasno definiše učešće Opštine u vlasništvu te da Opština sada 

učestvuje u upravi  a ne samo  u finansiranju PVK “Jadrana”, na ovaj način ostvaren je pomak jer Opština 

uzima veće učešće u vlasništvu a samo poslovanje i  finansiranje PVK “Jadrana” postaje transparentnije.  
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Predsjednik  Skupštine  je    stavio predlog Odluke na  izjašnjavanje  i  konstatovao da  je  Skupština uz 16 

glasova “Za” i 7 glasova “ uzdržan” donijela  

            O d l u k u  

o  davanju  saglasnosti  na  ugovor  o  regulisanju međusobnih  odnosa  između    PVK  “Jadran”    i Opštine 

Herceg Novi broj:01‐1‐031‐79/2019 od 21.01.2019.godine. 

            XXV 

Odbor za Statut  i propise uz 3 glasa “za”  i 1 glas “uzdržan” predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

predlog Odluke o   visini vlasničkog udjela Opštine Herceg Novi u Košarkaškom klubu “Primorje   1945” 

usklađen sa Zakonom I Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 

Uvodno  izlaganje po predlogu Odluke   o  visini  vlasničkog udjela Opštine Herceg Novi u  košarkaškom 

klubu  “Primorje 1945” dao je Darko Klasić, sekretar Sekretarijata za društvene djelatnosti i sport”. 

Odbornik  Dragan Janković je postavio pitanje: “šta znači” 80% učešća Opštine Herceg Novi u vlasništvu 

ovog  Košarkaškog  kluba  te  postavio  pitanje:  koliki  su  troškovi,  odnosno  iznosi  u  funkciji  upravljanja  

klubom. Postavio je pitanje: “Kako se došlo do ovih šest sedam klubova sa kojima se zaključuju ugovori  

o vlasničkom udjelu Opštine Herceg Novi a da  ih na  teritoriji Herceg Novoga  ima oko 80  i postavio  je 

pitanje, šta je sa ostalima i  kada će sa njima biti definisani vlasnički odnosi i sva druga pitanja. Ustvrdio 

je da  je došlo do pogrešaka u redosledu koraka koje su trebale   da se odrade te da  je prvo   potrebno 

upoznati  Skupštinu  jasno  i    precizno  utvrditi  kriterijume  definisati    predloge  i  onda  se  upustiti    u 

pregovore  sa  klubovima  kako  ne  bismo  imali  ovakvu  šarolikost  i  neujednačenost  u  pregovorima  i 

postignutim sporazumima. 

Odbornik Slobodan Radović    je  izrazio    sumnju da  je  jedan klub odustao od  razgovora  sa Opštinom a 

samim tim i od njene finansijske pomoći, te postavio pitanje: šta je strateški plan Opštine, kada postane 

većinski vlasnik u ovom klubu, te zatražio da Skupština opštine dobije pisanu izjavu svih onih klubova koji 

nisu prihvatili razgovore  sa opštinom i njeno učešće u njihovom  finansiranju.  

Predsjednik  Skupštine  je predlog Odluke    stavio na  izjašnjavanje  i  konstatovao da  je  Skupština uz 17 

glasova “za” , 6 glasova “uzdržan” donijela  

O d l u k u 

 o visini vlasničkog udjela Opštine Herceg Novi  u Košarkaškom klubu “Primorje 1945” 

Sekretar  Sekretarijata  za  društvene  djelatnosti  i  sport  Darko  Klasić  je  obavijestio  odbornike  da  je 

Predsjednik opštine kao predlagač povukao iz skupštinske procedure predlog  Odluke o visini vlasničkog 

udjela Opštine Herceg Novi u Fudbalskom klubu “Igalo 1929” . 
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                XXVII 

Odbor za Statut  i propise uz 3 glasa “za”  i 1 glas “uzdržan”   predlaže SKupštini opštine Herceg Novi da 

predlog Odluke u visini vlasničkog udjela Opštine Herceg Novi u Šahovskom klubu “Herceg Novi ‐1949” 

usklađen sa Zakonom  i  Statutom  stavi u skupštinsku proceduru. 

Predsjednik  Skupštine  je  stavio  na  izjašnjavanje  Predlog  odluke    i  konstatovao  da  je  Skupština  uz  16 

glasova “za”  i 7 glasova “uzdržan” donijela  

O d l u k u 

 o visini vlasničkog udjela Opštine Herceg Novi  u  Šahovskom klubu “Herceg Novi ‐1949”  

               XXVIII 

Odbor za statut  i propise uz 3 glasa “za”  i 1 glas “uzdržan”   predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

predlog Odluke  o  visini  vlasničkog  udjela Opštine Herceg Novi  u  Bokserskom  klubu Herceg Novi  98” 

usklađen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru.  

Predsjednik  Skupštine  je  Predlog Odluke  stavio  na  izjašnjavanje  i  konstatovao  da  je  Skupština  uz  17 

glasova “za”  i 7 glasova “uzdržan” donijela  

O d l u k u 

o visini vlasničkog  udjela Opštine Herceg Novi u Bokserskom klubu “Herceg Novi 98” 

               XXIX 

Odbor za statut  i propise uz 3 glasa “za”  i 1 glas “uzdržan”   predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

predlog  Odluke  o    visini  vlasničkog  udjela  Opštine  Herceg  Novi  u  Teniskom  klubu  “Herceg  Novi  “ 

usklađen sa Zakonom I Statutom , stavi u skupštinsku proceduru.  

Povodom  predloga Odluke  o  visini  vlasničkog  udjela Opštine Herceg Novi  u  Teniskom  klubu  “Herceg 

Novi”  odbornik Mladen Kadić je postavio pitanje: “Šta će Opština i na koji način da radi kada su u pitanju 

prava i obaveze u ovim klubovima i usvrdio da su tenis   i   jedrenje najskuplji sportovi te da vrlo olako  i 

bez analize ulazimo u ove sporazume o definisanju vlasničkog udjela,    te postavio pitanje., kako  ćemo  

finansirati ekstremno uspješne talente  kao i pitanje funkcionisanja  i  finansiranja ovakvih klubova.  

Predsjednik  Skupštine  je  stavio na  izjašnjavanje Predlog Odluke    i  konstatovao da  je  Skupština uz 16 

glasova “za”  i 7 “uzdržani” donijela  

O d l u k u 

 o visini vlasničkog udjela Opštine Herceg Novi u Teniskom klubu “Herceg Novi”. 
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             XXIV 

Odbor za statut  i propise uz 3 glasa “za”  i 1 glas “uzdržan”   predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

predlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o regulisanju međusobnih odnosa između Jedriičarskog  

kluba “Jugole Grakalić”  i Opštine  Herceg Novi broj:01‐1‐031‐279/2019 od 14.02.2019.godine  usklađen 

sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbornik Dragan Janković  je osvrćući se na dostavljeni Ugovor  istakao da  je on tipski te da se   odnosi 

moraju  drugačije regulisati. 

Odbornik  Zoran Kovačević  je postavio pitanje: Kako  će ovaj  klub ubuduće  funkcionisati  s obzirom na 

činjenicu da Opština  sa određenim procentom ulazi u njegovo vlasništvo”? 

Odbornik Mladen  Kadić  je  ukazao  na  potrebu  finansiranja  Omladinskih  i  pionirskih  ekipa  od  strane 

lokalne samouprave, koji bi na taj način ove ekipe učinio boljim i efikasnijim.  

Predsjednik  Skupštine  je  stavio  na  izjašnjavanje  Predlog Odluke  i  konstatovao  da  je  Skupština  uz  16 

glasova “za”  i  7 glasova “uzdržan” donijela  

            O d l u k u  

o davanju saglasnosti na Ugovor o regulisanju međusobnih odnosa između Jedriličarskog  kluba “Jugole 

Grakalić”  i Opštine Herceg Novi broj:01‐1‐031‐279/2019 od 14.02.2019.godine 

               XXX 

Odbor  za  statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine Herceg Novi    da  predlog Odluke  o 

usvajanju Programa rada sa finansijskim planom JU “Dnevni centar za djecu sa smetnjama i teškoćama u 

razvoju”  usaglašen sa Zakonom i  Statutom, stavi u skupštinsku proceduru.  

Predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština  jednoglasno uz  23 glasa “za” donijela  

            O d l u k u 

o usvajanju Programa rada sa Finansijskim planom JU “Dnevni centar za djecu sa smetnjama i teškoćama 

u razvoju”  za 2019 godinu 

              XXXI 

Odbor  za  statut  I  propise    jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine Herceg Novi  da  predlog Odluke  o 

usvajanju Programa rada JU “Gradska biblioteka i čitaonica Herceg Novi”  za 2019 godinu i Finansijskog 

plana JU “Gradska biblioteka I čitaonica Herceg Novi” za 2019 godinu usaglašen sa Zakonom i Statutom, 

stavi u skupštinsku proceduru. 

Predsjednik Skupštine  je  stavio na  izjašnjavanje Predlog Odluke    i konstatovao   da  je Skupština uz 16 

glasova “za”  6  “protiv”  i 1 “uzdržan”  donijela  
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O d l u k u 

o  usvajanju  Programa  rada  JU  “Gradska  biblioteka  i  čitaonica  Herceg  Novi”    za  2019  godinu    i 

FInansijskog plana JU “Gradska biblioteka i  čitaonica  Herceg Novi”  za 2019 godinu.  

            XLVIII 

Predsjednik  Skupštine    je  stavio na  izjašnjavanje        Izvještaj o  radu  JU  “Gradska biblioteka  i  čitaonica 

Herceg Novi”  i  konstatovao da je Skupština uz  15 glasova “za”  i  7  glasova “protiv”  donijela   

        Z a k lj u č  a k 

Usvaja se Izvještaj o radu   JU “Gradska biblioteka i čitaonica Herceg Novi”  za 2018. godinu  

            XXXVI 

Odbor  za  Statut  i  propise    jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine Herceg Novi  da  predlog Odluke  o 

usvajanju Programa rada JU “Gradski muzej Mirko Komnenović  i Galerija Josip Bepo Benković”  Herceg 

Novi za 2019 godinu sa  finansijskim planom za 2019 godinu usaglašen sa Zakonom  i Statutom stavi u 

skupštinsku proceduru.  

Predsjednik Skupštine    je  stavio na  izjašnjavanje   Predlog Odluke  i konstatovao da  je Skupština uz 16 

glasova “za”  i 7 glasova “protiv” donijela  

O d l u k u 

o usvajanju Programa  rada  JU  “Gradski muzej Mirko Komnenović    i Galerija  Josip Bepo Benković”  za 

2019 godinu  sa Finansijskim planom za 2019 godinu. 

LII 

Odbor za Budžet i finansije uz 3 glasa “za” i 2 glasa “uzdržani” predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

Izvještaj o radu JU “Gradski muzej Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo Benković”  za 2018 godinu  sa 

Finansijskim izvještajem za 2018 godinu , stavi u skupštinsku proceduru.  

Predsjednik Skupštine  je isti stavio na izjašnjavanje   i  konstatovao da je Skupština uz 16 glasova “za”  i 6 

glasova “protiv” donijela  

Z a k lj u č a k 

Usvaja se Izvještaj o radu JU “Gradski muzej Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo Benković”  za 2018 

godinu sa  Finansijskim izvještajem za 2018 godinu.  
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Predsjednik Skupštine  je konstatovao da  je Skupština u 14,15  časova, završila prvi nastavak  IX 

redovne sjednice i odredio njen nastavak za 10.maj  (petak) sa početkom u 8,30. 

Broj:________ 

Herceg Novi, ___________2019 godina. 

 

     SEKRETAR             PREDSJEDNIK 

                    Milovan Benderać,s.r.                     Miloš Bigović,s.r.  

 

 

 

 

 


